
Raadsvergadering Gemeente Zwijndrecht op 28 september 2021, inspraak door Leo Oostlander

Geachte Gemeenteraad,

Fijn, dat het mogelijk is dat ik als bewoner een vraag mag stellen in deze vergadering.                                
Mijn vraag is ook vermeld in de mail, die aan u is toegezonden door de griffie als inspraak voor de 
vorige bijeenkomst.                                                                                                                                                   
Registratie ervan was moeizaam, maar is gelukt. Geboekt als document 21D463 van de Raad 
Stukkenlijst 23 juli 2021. 

Door u is, op 29 juni 2021, goedgekeurd het document Regionale Energiestrategie Drechtsteden RES 
1.0.                                                                                                                                                                       
Voor Zwijndrecht zijn geen windturbines als invulling vermeld. Geheel in overeenstemming met 
eerdere uitspraken van de betreffende wethouders: In Zwijndrecht is er geen plaats voor 
windmolens. Door deze bewuste keuze worden  de inwoners van Zwijndrecht niet bloot gesteld aan 
de hinder van windturbines met bijbehorende problemen van Laag Frequent Geluid.                                                               
De verslaggeving in de  Informatierubriek van de gemeenteraad  van 7 juli 2021 bevat de tekst:  ”We 
streven in de Drechtsteden naar een energietransitie waar de lusten en lasten eerlijk worden 
verdeeld”.

De gemeente Binnenmaas heeft toegestaan dat langs de Oude Maas een windpark komt dat nu in 
aanbouw is.  Windturbines met een hoogte van 185m, hoger dan de Euromast.                                
Voor de aanleg ervan is advies gevraagd aan de gemeente Zwijndrecht omdat het windpark ligt nabij 
Heerjansdam.                                                                                                                                                           
Door het College van Burgemeester en Wethouders van Zwijndrecht is het plan goedgekeurd en 
bevestigd in een brief van 24 april 2017, verzonden op 3 mei 2017.                                                           
Citaat uit deze brief: “Het college van Zwijndrecht heeft de stukken zorgvuldig bekeken en is van 
oordeel dat het woon- en leefklimaat in Zwijndrecht, met speciale aandacht voor kern Heerjansdam, 
niet zal worden aangetast door de aanwezigheid van windmolens in Binnenmaas”. 

In werkelijkheid zal er overlast zijn omdat de toegepaste regelgeving niet voldoet voor het geluid van 
windturbines. Deze ervaring is op 30 juni 2021  ook bevestigd door de Raad van State.

De gemeente staat geen windmolens toe op eigen terrein voor bescherming van de inwoners, maar 
keurt wel goed,  dat een gedeelte van haar inwoners, de bewoners  hinder onder vinden door 
windturbines van een aangrenzende gemeente.                                                                                            
Dit is  een vorm van discriminatie van de inwoners van Heerjansdam door het College van 
Burgemeester en Wethouders van Zwijndrecht. 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders vraag ik om de verzonden brief van goedkeuring 
in te trekken.                                                                                                                                                   
Argument: eerlijke verdeling van lusten en lasten geldt voor alle inwoners van Zwijndrecht, dus ook 
voor Heerjansdam.  

Aan de gemeenteraad vraag ik om er op toe te zien, dat het mijn vraag niet verdwijnt in een 
ambtelijke doofpot. 

Dank voor uw belangstelling.

Leo Oostlander




